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Pieksämäen kaupunki

Lausunto

17.06.2021

Asia:  VN/13440/2019

Lausuntopyyntö valtiovarainministeriön asetuksessa säädettäviin kunnan 
taloustietojen toimittamiseen sovellettaviin tietosisältöihin ja teknisiin 
kuvauksiin esitettävistä muutoksista koskien tilikautta 2022

Lausunnonantajan lausunto

Voitte kirjoittaa yleisen lausuntonne alla olevaan tekstikenttään

-

Muutokset palveluluokitukseen

Käytättehän lausuessanne muutosesityksen numeroa liitteestä 1.

Palveluluokkien muutoksista tieto pitää saada ajoissa, että ehditään tehdä muutokset järjestelmiin ja 
toimintaan. Tiedot muutoksista pitäisi tulla ajoissa (keväällä), että ne ehtivät talousarvioihin. Nyt 
valmistelua ollaan tekemässä liian myöhäisessä vaiheessa. Palveluluokkamuutokset tulee olla hyvin 
perusteltuja, niiden muutokset aiheuttavat aina lisätyötä ja kustannuksia kentällä. 
Palveluluokituksen excel taulukko olisi hyvä saada luettavammaksi.

Muutokset eri raportointikokonaisuuksien tietosisältöihin

Käytättehän lausuessanne muutosesityksen numeroa liitteestä 1.

-

Muutokset teknisiin määritteisiin ja pakollisuuksiin

Käytättehän lausuessanne muutosesityksen numeroa liitteestä 1.

-

Uudet tietotarpeet ja raportointikokonaisuut sekä niiden aiheuttamat 
laajennukset muihin raportointikokonaisuuksiin

Käytättehän lausuessanne muutosesityksen numeroa liitteestä 1.
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Liite 1 / 86: Markkinoilla tapahtuva taloudellinen toiminta pitää kilpailulain 30 d §:n mukaan eriyttää. 
Ehdotuksen mukaan automatisoidussa raportoinnissa eriytetty toiminta pitää raportoida kunnan 
liikelaitoksen tilinpäätöskaavalla. Eriytettyjen tilinpäätösten toimittaminen sähköisessä muodossa 
suoraan kirjanpidosta on tässä vaiheessa haastavaa toteuttaa. Eriyttäminen tulee aiheuttamaan 
kunnille paljon lisäselvitystyötä, kirjauskäytäntöjen muutoksia ja niiden jalkauttamiseen liittyviä 
haasteita. Eriyttämisvaateen liikevaihdon (40 000 euroa) katsomme olevan epäolennainen kunnan 
tulopohjaan nähden. 

Asetuksessa esitetyt vaatimukset raportoinnin osalta ovat täysin kohtuuttomia ja vaatimusta tulisi 
harkita uudelleen.

Savolainen Jukka
Pieksämäen kaupunki


